

# SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN APOLLOFJÄRILEN



STYRELSEPROTOKOLL #4, 2023-08-14

## Närvarande:

Curt Andersson	X	Linn Jakobsson	X	Ingela Nilsson	X
Fredrik Pettersson	X	Emilians Bokföringsbyrå	X	Joseph Hasselmark	X
Carl-Albert Carlstein		Johan Eng	X		

## §1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden hälsar alla välkomna, öppnar mötet och fastställer dagordningen.

## §2 FÖREGÅENDE MÖTETS PROTOKOLL

Föregående mötets protokoll godkändes i befintligt skick.

## §3.1 UPPFÖLJNING AV EKONOMI-ENERGI

Emilians bokföringsbyrå redovisade siffrorna och allt ser bra ut. Vi kommer se över och ta ett beslut kommande dagar gällande fast elavtal. Vi ska se över hur kostnaden legat föregående år för att se om detta skulle löna sig först.

## §3.2 UPPFÖLJNING BETALNING KVARTALSAVGIFTER, ELKOSTNADER LADDNING

Allt fungerar bra med avläsning samt fakturor.

## §3.3 ANSÖKAN, UTBETALNING AV ELSTÖD

Vi har fått ett godkännande samt en utbetalning utav elstöd till föreningen i form av 15.000 kr. Dessa används till löpande utgifter i föreningen.

## §4. ARBETSFRÅGOR

### §4.1 LAGFART APOLLOFJÄRILEN 91, LAGFARTSKOSTNAD

Lagfart Apollofjärilen 91 tillhör nu samfälligheten. Detta gäller alla grönytor inom föreningsområde. Kostnad för detta blev blygsamma 825 kr.

### §4.2 BESLUT OM HJÄRTSTARTARE

Vi har tagit ett beslut om att det är svårt att få detta praktiskt genomförbart på området. Utbildningar krävs och sen behövs löpande utbildningar efter detta. Därför har vi valt att inte genomföra detta just nu.

### §4.3 FORMALISERA SKYLDIGHETER VID UTHYRNING FASTIGHETER

Det viktigaste är att ha en god dialog med fastighetsägaren som hyr ut.

### §4.4 STÄDDAG FÖR HÖSTEN

Höstens städdag kommer att ske den 21/10. Information kommer i vanliga ordning ut via era städledare.

## **§5 ÖVRIGA FRÅGOR**

### **§5.1 MÖTE SNÖRJÖNING/SANDNING**

Under hösten och förhoppningsvis god tid innan första snön faller kommer ett uppföljningsmöte ske med vår entreprenörer och bygga vidare för goda rutiner.

### **§5.2 BELYSNING UNDERCENTRALER/MASKINHALLAR**

Det kommer sätta upp bättre belysning i våra undercentraler samt förråd, dessa är gamla och ger dåligt ljus. Uppdatering kommer ske till nya starka ledarmaturer.

### **§6.0 NÄSTA MÖTE**

Beslutas senare under hösten

### **§7.0 MÖTET AVSLUTAS**

Ordföranden tackar för mötet och avslutar.

Vid protokoll 14/8 -23



**Fredrik Pettersson, Sekr**



**Curt Andersson, Ordf.**